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PANDEMII POD FALEŠNOU VLAJKOU:
NASTUPUJÍ OPIČÍ NEŠTOVICE!
- CZ24 News | 29. května 2022

Hysterie okolo plandemie Covid19 ještě ani docela neutichla a mocipáni světa nadšeni z
toho, jak nádherně jim ta falešná pandemie chřipky upravené v americké vojenské
laboratoři pomohla „ukáznit“ a hlavně totálně vystrašit obyvatelstvo země, již přichází s
dalším zdravotním strašákem: s opičími neštovicemi. A protože se o nich hovořilo i na
zasedání WEF v Davosu, brala bych je vážně. Takže lze očekávat další plandemii pod
falešnou vlajkou, další zdravotní buzeraci a teror, další vakcinační teror, další likvidaci
ekonomiky, další nucená „očkování“ vakcínami, které jsou několikanásobně vražednější a
nebezpečnější než je samotný virus proti kterému mají jako „chránit“ další uzavírky,
lockdowny, hysterii, strašení, buzeraci, tyranii. A že se svět ještě tak úplně
nevzpamatoval z falešné pandemie Covid19? To je podle nich jedině dobře, a proto je
potřeba okamžitě začít znovu, a přesně právě proto se jakoby zázrakem a v pravou chvíli
objevil další zdravotní hit organizací WEF a WHO: smrtelně nebezpečné opičí neštovice!

Mimochodem, to, že byla pandemie opičích neštovic úspěšně simulována J.Hopkins centrem, Gates
Foundation, Světovým ekonomickým fórem, a časopisem The Economist již v roce 2021 a
podobně jako akce stejné party pod názvem Event 201 v říjnu 2019, tedy pouhé dva měsíce
předtím, než se ve Wu-chanu poprvé objevil #koronavirus svědčí o tom, že to myslí tito soudruzi
budující si svůj Nový řád světa s další „pandemií“ skutečně vážně. Stejně jako v případě Event 201,
tak i účastníci simulace Monkeypox zatím zarytě mlčí o své účasti na simulaci pandemie, jejíž fakta
se v realitě jakoby zázračně zhmotnila až o několik měsíců později. A teď, jakoby náhodou právě v
době kdy končí Annual meeting WEF v Daivosu, to opět přišlo, po celém světě se objevují první
nakažení opičími neštovicemi a mainstreamová hysterie již zanedlouho zcela jistě vypukne znova! Na
co se tedy můžeme těšit nyní?

Nikdy neizolovaný virus opičích neštovic prý vypadá takto, tvrdí nám v samé pravdě a v moři lásky…

Web uncoverdc.com k tomu uvádí toto :

Případy opičích neštovic jsou převážně mírné. Virus připomíná neštovice, ale je obecně méně
nakažlivý a méně závažný. Podle vedoucího vědce z Johns Hopkins Bloomberg School of Public
Health nejsou opičí neštovice vysoce přenosné a není pravděpodobné, že způsobí velká ohniska.
Malá ohniska opičích neštovic, o kterých CDC říká, že mohou být zabity na površích běžnými
domácími dezinfekčními prostředky, se však v současnosti těší stále větší celosvětové pozornosti .
Mediální prohlášení CDC zveřejněné ve středu zdůraznilo jeden jediný potvrzený případ opičích
neštovic v USA a okamžitě vyzvalo poskytovatele zdravotní péče, „aby byli ostražití před pacienty,
kteří mají vyrážková onemocnění odpovídající opičím neštovicím , bez ohledu na to, zda mají cestovní
nebo specifické rizikové faktory pro opičí neštovice a bez ohledu na pohlaví nebo sexuální orientaci.“
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Rychle se měnící hlášení opičích neštovic

V pátek, kdy se zprávy o opičích neštovicích rychle vyvíjeli, agentura Reuters uvedla, že Světová
zdravotnická organizace (WHO) svolala mimořádné zasedání , aby projednala nedávné
propuknutí opičích neštovic. Agentura Reuters opět poněkud hystericky uvádí, že v Evropě bylo již
potvrzeno nebo existuje podezření na více než 100 případů, což Německo okamžitě označilo za „ to
největší ohnisko v Evropě vůbec“. Případy byly hlášeny již v osmi evropských zemích – včetně Itálie,
Belgie, Francie, Německa, Portugalska, Švédska a Španělska . Případy byly hlášeny také v Kanadě a
Austrálii.

Úřad pro potraviny a léčiva (FDA) schválil lék proti neštovicím k léčbě opičích neštovic. Orální forma
léku s názvem TPOXX (tecovirimat) je schválena v USA, Kanadě a Evropě k léčbě neštovic. Evropské
schválení zahrnuje také léčbu opičích neštovic, kravských neštovic a komplikací
způsobených vakcínou . Opičí neštovice jsou diagnostikovány na základě detekce pomocí testů PCR v
reálném čase ze vzorků virové DNA odebraných ze strupů nebo výtěrů z lézí pacienta. Není jasné,
zda ti, kteří byli pozitivně testováni na opičí neštovice, dostali předtím COVID-19 “.

TPOXX, vyráběný společností SIGA Technologies, Inc., již léta získává finanční prostředky a
technickou podporu od Biomedical Advanced Research and Development Authority (BARDA), pod
náměstkem ministra pro připravenost a reakci (ASPR), v rámci amerického ministerstva
zdravotnictví a lidské činnosti. Služby (HHS). V roce 2013 americká vláda nakoupila dostatek
nového léku na pravé neštovice, aby mohla léčit dva miliony lidí v případě bioteroristického útoku.

Podle tiskové zprávy SIGA byla IV formulace TPOXX citována v nedávném rozpočtovém požadavku
prezidenta Bidena jako používaná k léčbě pacienta v USA s opičími neštovicemi. V sekci „o“ na
svých webových stránkách má SIGA celou stránku věnovanou citátu Billa Gatese, kde sponzor
vakcíny prorokuje:

„…příští epidemie by mohla vzniknout na obrazovce počítače teroristy se záměrem použít genetické
inženýrství k vytvoření syntetické verze viru pravých neštovic…“

Podobně Newsweek v pátek informoval, že americká vláda objednala 13 milionů dávek – v hodnotě
299 milionů dolarů – vakcíny zvané JYNNEOS používané k prevenci pravých neštovic a opičích
neštovic. Objednávka s biotechnologickou společností Bavarian Nordic, která vakcínu vyrábí,
převede hromadné vakcíny, které již byly vyrobeny a fakturovány na základě předchozích smluv s
vládou USA, na lyofilizované verze, aby se zlepšila trvanlivost přidáním doplňku k existující kapalina.
Očekává se, že první dávky budou vyrobeny do příštího roku, zbytek bude vyroben v letech 2024 a
2025. CDC uvádí , že vakcína proti neštovicím je na 85% účinná také v prevenci opičích neštovic.

Se zprávami o opičích neštovic v různých zemích již světové vlády (jak také jinak) nakoupily
miliony vakcín pro boj proti opičím neštovicím.

Jak sám Fraucci přiznal, vakcína proti neštovicím je injekce, která skutečně bohužel prý přichází s
potenciálně smrtelnými nežádoucími účinky.

Dokonce i CDC již také připouští, že vakcína proti neštovicím, která má údajně až 85procentní
„účinnost“ v prevenci opičích neštovic, zahrnuje řadu závažných vedlejších účinků.
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Známý web Natural News k tomu uvádí toto: Ano, pravé neštovice jsou hotové a navždy pryč.
Vymýceny byly již před desítkami let. Není nutná žádná vakcína. Přesto CDC a WHO tvrdí, že
existuje nějakým způsobem 85procentní „účinnost“ vakcíny proti neštovicím, která brání opičím
neštovicím, ačkoliv bylo provedeno NULA klinických studií, které by to dokazovali. Pamatujte, že
celá současná „věda“ o vakcínách je jen jakýsi specifický druh náboženství, ve kterém v ně musíte
věřit, protože zkrátka neexistuje žádný relevantní důkaz o jejich skutečné bezpečnosti nebo dokonce
účinnosti.

Ve skutečnosti jsou pravým opakem „bezpečného a účinného“, to, čeho jsme byli svědky u HPV, u
očkování proti chřipce a očkování proti COVID-19, a nyní, při pohledu zpět na studii CDC z roku
2005 o očkování proti neštovicím, tak vidíme, že výzkumníci popsali řadu závažných kombinovaných
příznaků po očkování jako „klinický syndrom“. Je to proto, že vakcína proti neštovicím obsahuje dvě
procenta lidského sérového albuminu?

Říkejme tomu jednoduše kanibalský útok. Krevní buňky z lidských potratů jsou injekčně podávány
lidem a CDC nemůže přijít na to, proč se u těch pobodaných rozvinul klinický syndrom. Jdi zjistit.
Laboratorní a zdravotničtí pracovníci, kteří dostali očkování proti neštovicím, hlásili NĚKOLIK
děsivých vedlejších účinků, včetně dýchacích potíží a vážných srdečních problémů. Zní vám to
povědomě? Toto není několik informátorů, kteří hlásí nežádoucí účinky pro VAERS, toto je vlastní
studie CDC a jejich zjištění vám doslova vyrazí dech.

Přesto chtějí tuto opět vražednou vakcínu proti neštovicím podstrčit všem, aby prý jako léčili nebo
předcházeli špatným případům opičích neštovic, které lidé prý získávají ze svých bláznivých,
zvrácených sexuálních večírků s lidmi, kteří měli před tím intimní kontakt s infikovanými opicemi.
Všichni bychom tím měli být tak nějak znepokojeni. To je asi tak absurdní jako dávat devítiletým
dívkám HPV injekce, aby se tím zabránilo genitálním bradavicím, které lidé získávají při častém,
promiskuitním sexu s nitrožilními uživateli drog.

V nedávné studii někteří laboratorní a zdravotničtí pracovníci, kteří dostali injekci proti
neštovicím, uvedli několik vedlejších účinků, které se v jiných studiích neprojevily,
včetně bolesti kloubů a břicha, bolesti zad a dýchacích potíží.

Nežádoucí účinky byly hlášeny jak poprvé očkovanými, tak dříve očkovanými pracovníky,
ale byly častější u poprvé očkovaných, podle zprávy Jamese Baggse a kolegů z Centra
pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC) v Atlantě.

„Stejně jako v případě nedávno popsaných srdečních nežádoucích příhod [po očkování
proti neštovicím] naše neočekávané nálezy zvýšeného podílu subjektů s bolestmi kloubů,
břicha, zad a dýchacími potížemi naznačují systémové postižení a vyžadují další studii,“
uvádí zpráva. ve vydání z 15. dubna Klinické infekční nemoci.

Pokud se tedy opět vlády nebo podniky pokusí nařídit vakcínu proti neštovicím také povinně proti
opičím neštovicím, potenciálně se díváme na další obrovskou katastrofu s vakcínami s
katastrofickými nežádoucími reakcemi a vedlejšími účinky.

A já tvrdím, že právě o to totiž doopravdy jde. Jde o to, nikoliv někoho před něčím chránit, ale stejně
jako v případě Covidu jde o to pozabíjet co možná nejvíc na smrt vyděšených ovčanů toho úžasného,
právě vznikajícího Brave new world pod úžasnou jednosvětovou vládou. A vraždění vakcínami jim již
jednou prošlo, logicky tedy opět očekávají, že jim to projde i podruhé (potřetí, po čtvrté, po páté …..)



a my alespoň víme, co nás již všechny brzy čeká. Podstatné je opět jediné: nepodlehnout mediální
hysterii a vládnímu nátlaku a nenechat do sebe tu jejich sračku nahulit za žádných okolností! a k
tomu nám dopomáhej Bůh….ps.: kontrolní otázka: co myslíte, budou vakcíny proti opičím neštovicím
obsahovat opět grafen? Odpovědět si musí každý sám…
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